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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:3237 Skatten på öl från mikrobryggerier

Enligt EU:s direktiv 92/83/EEG ges medlemsländerna i EU möjlighet att sänka 
alkoholskatten på öl från små producenter, så kallade mikrobryggerier. 

Sverige måste ta vara på alla möjligheter som finns för att skapa utveckling och 
nya arbetstillfällen. Att införa gårdsförsäljning är en viktig pusselbit för 
landsbygden, men även nivåerna på skatterna är viktiga för att klara 
lönsamheten i de mindre bryggerierna. Att EU ger möjlighet till lägre skatter 
för öl producerade i mikrobryggerier är självklart en sådan möjlighet som 
Sverige bör använda sig av. Den möjligheten utnyttjas av många andra länder i 
EU, men Sverige har ännu inte tagit vara på den möjligheten. 

Att skapa nya möjligheter för landsbygden och för mindre företag att växa och 
utvecklas är viktigt för Sverige.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att ta initiativ till att se över skatterna för landets 
mikrobryggerier och, i likhet med många andra länder i EU, utnyttja 
möjligheten att sänka skatten på öl som är producerad i mikrobryggerier?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-16
Besvaras senast
2021-06-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


